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Som I nok er orienteret om, har kapitalfonden Polaris fået Fondsbørsen i København, Nasdaqs, godkendelse 
til en afnotering af Mols-Liniens aktier fra Nasdaq  
At der er opstået tvivl om det lovlige/rimelige i, at en ejer med <90% af aktierne i et børsnoteret selskab, 
kan få godkendt en afnotering, uden at ejerne af de resterende 20% lider skade, skal der nok komme et 
fornuftigt svar på fra Finanstilsynet. 
  
Det som er uforståeligt for mig er, at Mols-Linien er ikke bare et hvilket som helst selskab på Fondsbørsen - 
Mols-Linien er en vigtig del, at den danske infrastruktur, hvorfor det er i offentlighedens naturlige interesse, 
at være informeret om fremtidige ejerforhold, den økonomiske situation og andet af offentlig interesse. 
Dette opnås bedst ved, at opretholde en notering af selskabet på Fondsbørsen, da lovgivningen sikrer en 
offentliggørelse af væsentlige forhold og ændringer af disse. 
I min logik er det ikke i samfundets interesse, at Polaris efter en toptuning af Mols-Linien sælger dette til fx 
et statsejet russisk rederi eller en kinesisk statsfond. 
Derfor vil jeg bede jer om at vurdere rimeligheden i, at Mols-Linien bliver afnoteret fra Københavns 
Fondsbørs – Nasdaq, og ved næste udvalgsmøde med den ansvarlige minister, stille de spørgsmål som I 
finder relevante. 
  
  
Jeg er aktionær i Mols-Linien A/S og har været det i flere år før Polaris kom på banen. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Klaus Zwisler 
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